
Oświadczenie złożone 
przez senatora Eryka Smulewicza 

Oświadczenie skierowane do ministra rolnictwa i rozwoju wsi Marka Sawickiego oraz do 
prezesa Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa Dariusza Wojtasika 

Proszę o przedstawienie obecnej sytuacji związanej z wdrażaniem działania "Modernizacja 
gospodarstw rolnych" w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich 2007-2013. Proszę 
o podanie informacji, na jakim etapie jest ocena złożonych przez rolników w roku 2007 
wniosków dotyczących działania "Modernizacja gospodarstw rolnych". Co jest powodem 
przedłużania się procesu oceny tych wniosków? Kiedy nastąpi podpisywanie umów 
o przyznaniu dofinansowania z beneficjentami przedmiotowego działania? Kiedy należy 
spodziewać się kolejnego naboru wniosków w ramach tego działania? 

Z poważaniem 
Eryk Smulewicz 
senator RP 
 


